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INTERPELACJA

Na postawie § 18 ust. 1, 2, 3, 4 i 5 Statutu Województwa Opolskiego (tj. j.  Dz. Urz. Woj. 

Opolskiego z 6 października 2014 r. poz. 2201)

w sprawie Stowarzyszenia Aglomeracja Opolska

Przedstawienie stanu faktycznego: Jak wiemy jednym z dysponentów funduszy europejskich 

w obecnym okresie programowania jest stowarzyszenie Aglomeracja Opolska. Idea AO jak mi 

się wydaje miała zawsze służyć lepszemu rozwojowi, skomunikowaniu i porozumieniu gmin, 

miast znajdujących się w bezpośrednim otoczeniu miasta Opola – tak, aby odziaływanie 

ośrodka wojewódzkiego jakim jest miasto Opole miało szerszy zakres i wymiar. Proszę o 

informacje jakie są główne cele jakie przyświecały powstaniu AO i na ile są one realizowane? 

Z informacji medialnych jakie docierają do nas jako mieszkańców województwa można 

bowiem odnieść wrażenie, że działania i fundusze wydawane w ramach AO skupiają się w 

głównej mierze na samym mieście Opolu. W tym kontekście chciałbym więc zapytać jaki 

poziom funduszy z AO trafił i wsparł do tej pory rozwój miasto Opola a jaki poziom trafił do 

innych gmin, miast będących członkami Aglomeracji Opolskiej? Proszę również o informację 

jakie plany inwestycje są planowane w AO na najbliższe lata i jaki jest w tym zakresie podział 

na zadania samego miasta a jaki na działania gmin zrzeszonych w AO?

                                                                            …………………………….....

             Podpis

niepotrzebne skreślić  ٭

Interpelację składa się w sprawach złożonych, o istotnym znaczeniu dla województwa 
i jego mieszkańców. Interpelacja winna zawierać krótkie przedstawienie stanu faktycznego, który 
rodzi pytanie do adresata.
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